



## 2021 MDPI Materials 国际材料会议（ICM-CN 2021）改为线上召开通知

近期全国各地相继出现新冠肺炎病例，疫情传播风险增大，防控形势严峻复杂。遵照国家和地方政府关于疫情防控的有关要求，各类展会活动暂停举办。为切实保障参会代表的健康和安 全，ICM-CN 组委会慎重研究决定，原定于 2021 年 11 月 21 日-24 日在深圳市召开的“2021 MDPI *Materials* 国际材料会议：先进和新兴材料”现改为 2021 年 11 月 22 日-24 日线上召开。

本次会议线上举办，不收取任何费用，已缴纳的注册费用，会务组将尽快统一办理退款。另在此提醒，若您已有前往深圳参会的行程安排，请您及时取消，以避免产生额外损失。组委会将全力以赴做好会议安排及其他相关准备工作，为与会者提供更好的服务和参会体验。感谢您的理解与支持。

最新会议日程和报告安排，请持续关注会议官网及 MDPI 微信公众号。如您有任何疑问，请随时联系会务组（[materials-marketing@mdpi.com](mailto:materials-marketing@mdpi.com)）咨询。

Dr. Shu-Kun Lin  
President & Publisher  
MDPI

Conference Chair  
大会主席

ICM-CN 2021 组委会

2021 年 11 月 3 日



## **2021 International Conference on Materials (ICM-CN 2021) To Be Fully Virtual**

To ensure participants' safety during the ongoing pandemic, the ICM-CN 2021 Organizing Committee has decided to cancel its physical conference this year, instead shifting to a fully virtual conference. The 2021 International Conference on Materials: Advanced and Emerging Materials (ICM-CN 2021) will now take place via fully virtual means on 22–24 November.

The conference will be held online free of charge and the paid registration fee will be fully refund as soon as possible. In addition, if you have booked any flight or hotel, we kindly remind you to cancel the planned travel in time. The Organizing Committee will spare no efforts working on conference arrangement and preparation to provide better service and experience for participants. Thank you for your understanding and support.

Stay tuned on the latest updates of the conference program via our official website. Should you have any questions or concerns, please feel free to contact us ([materials-marketing@mdpi.com](mailto:materials-marketing@mdpi.com)). We hope to see you very soon.

Dr. Shu-Kun Lin  
President & Publisher  
MDPI

Conference Chair  
大会主席

ICM-CN 2021 Organizing Committee

3 November 2021